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     användarförening 
_________________________________________________________________________________ 

Protokoll Platina användarförenings styrelsemöte 
2022‐12‐09  

 

Närvarande  Frånvarande 
Suzanna Bengtsson, Nicklas Björling, Jacob 
Derefeldt och Anna Frick 

Patrik Ingblom och Maria Turesson 
 

 
Förslagsverksamheten 
Vi har mottagit mejl från medlem om att det är oklart hur man kommer åt röstningsverktyget vilket vi 
behöver förtydliga.  
 
Nicklas kommer när han får inloggningsuppgifterna till hemsidan platinauser.se från Patrik uppdatera 
röstningsfliken med rätt information om nuvarande förslagsverksamhet. 
 
Suzanna kommer påminna medlemmarna via mejl och facebook om förslagsingivning och röstning 
med länken till röstningsformuläret som finns på hemsidan. 
 
Röstningsverktyg 
Jacob föreslår att vi lägger in inkomna förbättringsförslag i Google Forms och ger varje organisation 
tio poäng att fördela hur man vill. Jacob gör en demonstration till nästa möte. Jacob behöver först 
inloggningsuppgifterna till google‐formuläret från Patrik. 
 
Plan för den fysiska halvårsträffen 
Suzanna mejlar meddelande om ”save the date” den 21 mars med start vid lunch till alla 
medlemmar. Hon publicerar samma information på Facebook och försöker få den att ligga kvar 
överst i flödet. Suzanna tittar också på hur man gör en eventbokning för halvårsträffen i Facebook. 
 
Anna mejlar förslag på text till Suzanna om att vi håller på att sätta ett program för dagen och 
välkomnar medlemmarnas förslag på programpunkter för en så innehållsrik dag som möjligt.  
 
Nicklas behöver inloggningsuppgifter till hemsidan för att göra en likadan post om halvårsträffen där. 
 
Jacob ska mejla till Sofia Cederlund för avstämning om att Formpipe ordnar lokal och bekostar 
eventet, som de gjort tidigare samt att vi behöver mötas för att diskutera agendan. Styrelsen vill ha 
en agendapunkt där vi får prata om hur Formpipe bättre ska tillvarata medlemmarnas 
förbättringsförslag då huvudsyftet med föreningen är att påverka produktutvecklingen.  
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Övrigt 
Styrelsen behöver bli mindre personberoende. Nicklas föreslår att vi skapar ett google‐konto så vi alla 
kan komma åt styrelsens information/administration med en och samma användare och lösenord. 
Det tycker vi låter bra. 
 
Jacob berättar att protokollet från årsmötet kommer färdigställas och skickas ut för e‐signering idag.  
 
Nästa möte 
Torsdag 12 januari kl 15.00‐16.00, Suzanna mejlar mötesinbjudan. 
 
Punkter för mötet: 

 Titta på förbättringsförslagen som inkommit 

 Röstningsverktyg demoförslag 

 Fortsätta planera program halvårsträffen 
 
 
Vid protokollet 
Anna Frick 
 
 


